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Szanowny Pan  

Aleksander Miszalski               

Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

Zapytanie 

 

Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się do Pana z zapytaniem czy miasto posiada 

ewidencję postawionych na terenie miasta pojemników na odzież używaną?  
 

Czy organizacje, firmy czy inne podmioty, które je stawiają płacą za korzystanie z zajęcia 
pasa drogowego?  

 

Jeżeli nie, to kiedy Pan Prezydent przewiduje wprowadzenie opłat i w jakiej wysokości ?  
 

O stycznia zmieniły się przepisy dotyczące wyrzucania tekstyliów. Dużo osób korzysta  
z postawionych na osiedlach pojemników na odzież używaną. Niestety często pojemniki są 
przepełnione, co powoduje zaśmiecanie miejsc wokół tych pojemników. Czy służby miejskie 

mogą podjąć starania lub wyegzekwować od firm częste ich opróżnianie?  

 

Z poważaniem, 

Michał Ciechowski 
Radny Miasta Krakowa  

 
 


